



鄭國漢教授續任校長

Professor Leonard K Cheng re-appointed President

嶺大校董會於1月22日宣佈，根據《嶺南大學條例》第15條1款，並諮詢諮議會意見後，校董會議決通過續聘鄭國漢教授為嶺大校長，任期五年，由2018年9月1日起生效。

校董會主席歐陽伯權先生指出，嶺大近年取得長足的發展，成績有目共睹。大學不同持分者、校董會及諮議會支持由鄭教授繼續領導嶺大，是對他在任以來所取得的卓越成就的肯定。

鄭國漢校長對於能夠在未來五年繼續為嶺大服務感到榮幸。他表示：「雖然我出任嶺大校長已經接近五年，但面對未來的工作，我仍然要認真投入，因為我知道有很多對嶺大長遠發展有深遠影響的工作需要去做。這些工作包括落實我們的《2016至2022年策略發展計劃》及在發展計劃結束之前制訂下一個六年策略發展計劃。往後兩年，我們要為研資局下一輪「研究評審工作」做好準備，以及制訂2019至2022年的三年資助計劃，並在知道資助計劃結果後確定發展的具體措施。」

鄭校長期望與所有嶺南人一起努力，令大學持續取得佳績，力臻卓越。

The Council of Lingnan University announced on 22 January that after consultation with the Court, as stipulated in Section 15(1) of the Lingnan University Ordinance, the Council has resolved to re-appoint Professor Leonard K Cheng as the President of the University for a further period of five years with effect from 1 September 2018.

Mr Rex Auyeung Pak-kuen, Chairman of the Council, pointed out that the University made very significant and promising progress in recent years. The support of various stakeholders, the Court and the Council in favour of extending Professor Cheng's leadership is an acknowledgment of the accomplishments he has brought to the position and the remarkable achievements he has made thus far.

President Cheng said that it is an honour for him to serve the University in the coming five years. "Although I have served as President for almost five years, I still have to pull my weight for our future work because I know many of our work have deep impact on the University's long-term development. These include the execution of our 2016-2022 Strategic Plan and the formulation of the next six-year strategic plan. In the following two years, we need to prepare for the next round of Research Assessment Exercise administered by the Research Grants Council and the 2019-2022 Triennium Planning Exercise, and then work out concrete plans for our development after the announcements of the grant results," said President Cheng.

President Cheng looks forward to working closely with all Lingnanians to bring the University's achievements to the next new level of excellence.